East-West School of International Studies Parent Coordinator News Honor. Excellence. Curiosity. Celebration December 8, 2016 "Making your mark on the world is hard. If it were easy, everybody would do it. But it's not. It takes patience, it takes commitment, and it comes with plenty of failure along the way. The real test is not whether you avoid this failure, because you won't. It's whether you let it harden or shame you into inaction, or whether you learn from it; whether you Dear Parent Coordinator, choose to persevere".— Barack Obama My daughter has trouble waking up in the morning. Be In The Know It's a constant struggle to wake her up. The snooze

Our Winter Festival will be held on December 14th at 6:00 p.m. Come celebrate the East-West Dance, Music and Art programs. The gallery will open at 5:30 p.m. Concert doors will open at 6:00 p.m. Tickets are on sale now! Ticket prices are: 1 ticket for \$3.00 or two tickets for \$5.00. Our fabulous PTA will be selling refreshments as well. You can purchase your tickets from Ms. Minckler, Ms. Solomowitz, or myself. It is a guaranteed evening of fun! Our PTA will be having a Holiday Sale during the week of 12/19. The holiday sale will take place in the cafeteria during Your morning routine will get our lunch periods (Periods 4 and 5) Please support our PTA! There are 11 more instructional days until winter break,

make them count!

us into your homes.

Tuesday & Thursday

Room 409

**MONDAY & WEDNESDAY** 

**HS BASKETBALL** 

LARGE GYM

MR. PHAM & MS. LAROCCA

**TUESDAY** 

K-Pop Club

Small Gym

Ms. Kim

Ms.Marinos

Yearbook Committee

Next week 10 students from Nishio High School as well as 2 Teachers and the Principal will be visiting us for the week. To our families who agreed to host a student, to our teachers from East-West who agreed to host 2 teachers, and to Mr. Sherman who will be hosting the Principal THANK YOU! This week Mr. Bantz and I will be conducting home visits to those families who agreed to host a student from Japan. Thank you for allowing

Are you taking advantage of our FREE CLUBS? East-West has something for everyone!

Morning Clubs: 7:30 AM TO 8:00 AM

PSAL CHAMPS: 2:20 PM TO 4:30 PM

**TUESDAY** 

VOLLEYBALL

LARGE GYM

MS. LAROCCA

AFTER-SCHOOL CLUB HOURS: 2:30 PM TO 3:30 PM

**THURSDAY** 

Ultimate

Frisbee

Room 409

Mr. Prager

Art Club

Room 418

Ms. P. Kim

Girl Talk

Room 420

Ms. Screen

tion

Room 417

Mr. Pierini

cle

Auditorium

Mr. Ganpat &

Mr. Jacobson

Table Tennis

Room 418

Mr. Ganpat

Music Apprecia- HS Model UN

Recycle-a- Bicy- Chinese Culture

WEDNESDAY

Student

Government

Room 409

Ms. Marinos

Glee Club

Room 414

Ms. Minckler

**Board Games** 

Room 404A

Mr. Oppenheim

EW Dance

Company

Auditorium

Ms. Gruet

NAACP

Room 420

Ms. Patterson

Key Club

Room 417

Ms. P. Miller

Judo

Small Gym

Mr. Pham **Table Tennis** 

Room 418

Mr. Ganpat

Have a Wonderful Weekend!!!

東西方國際學習學校

"在世界上做得出色是很困難的,如果很容易,每個人都能做 到。但事實上不是,是需要有耐心,需要承諾,進行沿途中會 遇到很多失敗。真正的考驗不是你是否能避免這種失敗,而是 *怎樣讓它變成穩固或你對無所作為而感到羞愧,或者你是否從* 

我們的冬季節將於12月14日下午6點舉行,和東西方學校

來慶祝舞蹈,音樂和藝術節目。展覽將於下午5點半開 始,音樂會門將於下午6點開始。門票現己發售!票價1 張為3元或兩張票為5元,我們的家長會將會售賣茶點。

請向Mincler女士,Salomowitz女士或我,購買你的門

我們的家長會將在12月19日的整個星期舉行一個假

日售賣,假日售賣將在我們的午餐時間(第4和第5

學生的家庭進行家訪,謝謝你們讓我們進入你的家。

星期二及星期四

年鑑委員會部

409室

Marinos 老師

星期一及星期三

高中籃球

大體操室

星期二

韓國舞蹈部

小體操室

Kim 老師

PHAM 老師LAROCCA老師

節) 在飯堂舉行, 請支持我們的家長會!

票,保證這是一個有趣的晚上!

中學習到; 你是否選擇堅持下去"。- 奧巴馬巴拉克

家長協調員 新聞

榮譽,卓越,好奇心,慶典

2016年12月8日

需要知道的:

Parent Coordinator

Ms. Schnall

Sincerely.

Take Care. PC

Friday

Peer Mediation

Room 434

Ms. Pervizaj

**SOCCER** 

**ROOM 404B** 

MS. CULICERTO

**WEDNESDAY & THURSDAY** 

**FRIDAY** 

Video Games

Club

Room 418

Mr. Ganpat

School

Newspaper

Room 322

Ms. Seide

MS Model UN

Room 320

Mr. Kalla

Room 320

Ms. Gorry

1st & 3rd Fridays

Room 426

Ms. He

親愛的家長協調員:

鐘是她的最好朋友!

很累的父母敬上!

親愛的很累的父母:

易些。

星期五

同伴調解人部

434室

Pervizaj 老師

星期三及星期四

足球

404B 室 CULICERTO 老師

星期五

電子遊戲部

418室

Ganpat 老師

學校 報刊

322室

Seide 老師

320室

Kalla 老師

高中模擬联合国

Room 320

Gorry老師

中國文化部

第一和第三個星期五

426 室

He 老師

女孩子交談部初中模擬联合国

下星期,來自日本西尾高中的校長,2名教師及10名學生將來探訪我們一周。對於同 意做寄宿學生的家庭,對於同意做寄宿2名教師的老師,以及將會招待西尾高中校 長的Sherman校長,謝謝他們!本週,Bantz副校長和我對那些同意接待來自日本的

你是否參加了我們的免費課外活動? 東西方國際學習學校有東西給大家!

早上課外活動:早上7點30分至8點

公立學校運動聯盟隊:下午2點20分至4點30分

星期二

排球

大體操室

LAROCCA 老師

下午課外活動:下午2點30分至3點30分

星期四

飛盤部

409室

美術部

418室

420室

音樂欣賞部

Room 417

Pierini老師

回收自行車部

禮堂

Ganpat 老師,

Jacobson老師

乒乓球部

418室

Ganpat老師

P. Kim 老師

Prager老師

星期三

學生會部

409室

Marinos老師

合唱團

414 室

Minckler老師

棋盤遊戲

404A室

舞蹈部

禮堂

Gruet老師

NAACP

420 室

Patterson老師

社會服務

417室

P. Miller老師

柔道部

小體操室

Pham老師

乒乓球部

418室

Ganpat老師

祝您有一個愉快的週末

Schnall 女士

家長協調員

Oppenheim老師 Screen 老師

在早上我的女兒很難起床,我

不斷努力喚醒她, 打盹按鈕鬧

你是否試過按排一個時間表, 例如入睡時間,或許作一些獎

勵?也許告訴她,如果她在一

周內準時醒來, 在周末她可以 晚些才睡, 這樣早上起床會容

button is her best friend!

Tired Parent

- Have you tried creating a routine such as a bed time,
- Dear Tired Parent,
- perhaps an incentive? Maybe tell her she can stay up later on the weekends, if she wakes up on time during the week.